

نتائج التصويت على بنود اجتماع الجمعية العامة العادية الرابع (21-09-1445 هـ)
Voting results for the agenda of the 4th Ordinary General Assembly Meeting (31 March 2024)

Voting results on the agenda items	نتائج التصويت على البنود
1) The Board of Directors report for the fiscal year ending on 31/12/2023 was reviewed and discussed.	1) تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31 م ومناقشته.
2) The company's financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2023 was reviewed and discussed.	2) تم الاطلاع على القوائم المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في 2023/12/31 م ومناقشتها.
3) Approving the auditor report on the Company's accounts for the fiscal year ending on 31/12/2023 after discussing it.	3) الموافقة على تقرير مراجع حسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31 م بعد مناقشته.
4) Approving to absolve the members of the Board of Directors from liability for the fiscal year ending on 31/12/2023.	4) الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31 م.

نتائج التصويت على بنود اجتماع الجمعية العامة العادية الرابع (21-09-1445 هـ) Voting results for the agenda of the 4th Ordinary General Assembly Meeting (31 March 2024)	
Voting results on the agenda items	نتائج التصويت على البنود
5) Approving on delegating the Board of Directors to distribute interim dividends on a biannual or quarterly basis for the fiscal year 2024.	5) الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية بشكل نصف سنوي أو ربع سنوي عن العام المالي 2024م.
6) Approving of appointing KPMG as the external auditor for the Company from among the candidates based on the Audit Committee's recommendation to examine, review and audit the second, third and annual financial statements, of the fiscal year 2024, and the first quarter of the fiscal year 2025, and the determination of the auditor remuneration.	6) الموافقة على تعيين السادة / شركة كي بي ام جي للاستشارات المهنية كمراجع الحسابات الخارجي للشركة من بين المرشحين بناء على توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي 2024 م والربع الأول من عام 2025 م، وتحديد أتعابه.
7) Approving on paying an amount of SAR 994,000 as remuneration to the Board members for the fiscal year ending on 31/12/2023.	7) الموافقة على صرف مبلغ 994,000 ريال مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة عن العام المالي المنتهي في 2023/12/31 م .
8) Approving on the election of the following members of the Board of Directors from among the candidates for the next session starting from 01/04/2024 and for three years, ending on 31/03/2027. 1. Mr. Abdullah Muhammad Abdullah AlHumaidhi 2. Mr. Abdulrahman Nasser Abdulmohsen Alobaid 3. Eng. Abdallah Abdulrahman Al-Obeikan 4. Mr. Omran Abdulrahman Al-Obeikan 5. Mr. Abdulaziz Saleh Al-Rebdi 6. Mr. Abdulrahman Salah Rashed Alrashed 7. Mr. Abdulkarim Hamad Abdulkarim Alnujaidi	8) الموافقة على انتخاب أعضاء مجلس إدارة الشركة التالية أسماؤهم من بين المرشحين لعضوية المجلس للدورة القادمة والتي تبدأ من تاريخ 2024/4/1م ولمدة ثلاث سنوات ميلادية تنتهي في 2027/03/31م. 1. الأستاذ / عبد الله بن محمد عبد الله الحميضي 2. الأستاذ / عبد الرحمن بن ناصر عبد المحسن العبيد 3. المهندس / عبد الله بن عبد الرحمن العبيكان 4. الأستاذ / عمران بن عبد الرحمن العبيكان 5. الأستاذ / عبد العزيز بن صالح الربدي 6. الأستاذ / عبد الرحمن بن صلاح راشد الراشد 7. الأستاذ / عبد الكريم بن حمد بن عبد الكريم النجيدى

نتائج التصويت على بنود اجتماع الجمعية العامة العادية الرابع (21-09-1445 هـ) Voting results for the agenda of the 4th Ordinary General Assembly Meeting (31 March 2024)	
Voting results on the agenda items	نتائج التصويت على البنود
9) Approving on the business and contracts conducted between the company and Obeikan Investment Group, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is consultations and other services during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 419,878 Saudi Riyals.	9) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة العبيكان للاستثمار والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن استشارات وخدمات أخرى خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 419,878 ريال سعودي.
10) Approving on the business and contracts conducted between the company and Obeikan Digital Solution, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is consultations and other services during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 1,897,688 Saudi Riyals.	10) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة العبيكان للحلول الرقمية والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن استشارات وخدمات أخرى خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 1,897,688 ريال سعودي.
11) Approving on the business and contracts conducted between the company and Obeikan for Education, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is consultations and other services during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 352,888 Saudi Riyals.	11) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة العبيكان للتعليم والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن استشارات وخدمات أخرى خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 352,888 ريال سعودي.
12) Approving on the business and contracts conducted between the company and Saned Almarafiq Information Technologies, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is consultations and other services during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 241,631 Saudi Riyals.	12) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة سند المرافق لتقنية المعلومات والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن استشارات وخدمات أخرى خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 241,631 ريال سعودي.

نتائج التصويت على بنود اجتماع الجمعية العامة العادية الرابع (21-09-1445 هـ) Voting results for the agenda of the 4th Ordinary General Assembly Meeting (31 March 2024)	
Voting results on the agenda items	نتائج التصويت على البنود
13) Approving on the business and contracts conducted between the company and AL Obeikan AGC, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is the purchase of glass during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 473,361 Saudi Riyals.	13) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة العبيكان اي جي سي والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن مشتريات زجاج خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 473,361 ريال سعودي.
14) Approving on the business and contracts conducted between the company and Madar Digital Logistics Solutions Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is transportation and shipping consultancy and services during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 10,075,227 Saudi Riyals.	14) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة و شركة مدار للحلول اللوجستية الرقمية والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس/عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن استشارات وخدمات نقل وشحن البضائع خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 10,075,227 ريال سعودي.
15) Approving on the business and contracts conducted between the company and Obeikan Flexible Plastic Factory, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is the purchase of packaging materials during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 166,750 Saudi Riyals.	15) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة ومصنع العبيكان للبلستيك المرن والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن شراء مواد تغليف خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 166,750 ريال سعودي.
16) Approving on the works and contracts conducted between the company and AL Obeikan AGC, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest. These works and contracts include glass sales during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 70,983,113 Saudi riyals.	16) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة العبيكان اي جي سي والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن مبيعات زجاج خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 70,983,113 ريال سعودي .

نتائج التصويت على بنود اجتماع الجمعية العامة العادية الرابع (21-09-1445 هـ) Voting results for the agenda of the 4th Ordinary General Assembly Meeting (31 March 2024)	
Voting results on the agenda items	نتائج التصويت على البنود
17) Approving on the business and contracts conducted between the company and AL Obeikan AGC, in which the Chairman of the Board of Directors, Eng. Abdullah Al-Obeikan, and board member Mr. Omran Al-Obeikan have a direct interest, which is support expenses during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 9,056,870 Saudi Riyals.	17) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وشركة العبيكان اي جي سي والتي لرئيس مجلس الإدارة المهندس / عبد الله العبيكان وعضو مجلس الإدارة السيد / عمران العبيكان مصلحة مباشرة فيها وهي عبارة عن مصاريف دعم خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 9,056,870 ريال سعودي.
18) Approving on the business and contracts conducted between the company and Al-Esra Aluminum Manufacturing and Casting Factory, in which the member of the board of managers of the subsidiary Mr. Ayman Samaren has an indirect interest which is the remaining due portion of the subsidiary's capital (Saudi Alucast, the company owns 60% of its shares) during the year 2023, with no preferential conditions, for a total amount of 318,089 Saudi Riyals.	18) الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة ومصنع الاسراء لتصنيع وسباكة الالمنيوم والتي يمتلك فيها عضو مجلس مديري الشركة التابعة (المسبك السعودي للألمنيوم) السيد ايمن سامرن مصلحة غير مباشرة وهي عبارة عن الجزء المتبقى المستحق من رأس مال الشركة التابعة (المسبك السعودي للألمنيوم، تمتلك الشركة 60% من ملكيتها) خلال العام 2023م ولا توجد شروط تفضيلية، بمبلغ 318,089 ريال سعودي.